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ALGEMENE VERGADERING 
van de atletiek- en trimvereniging AVANTRI 

 
Datum:  vrijdag 18 maart 2011 

Aanvang:  20.00 uur 

Plaats:  Clubhuis  
 

AGENDA: 
 

1. Opening en vaststelling agenda 

2. Ingekomen stukken  

3. Notulen vorige vergadering 

4. Jaarverslag secretaris 

5. Jaarverslag wedstrijdsecretaris 

6. Jaarverslag Werkgroep Jeugd 

7. Verslag kascommissie 

 (Lees)pauze 

8. Jaarverslag penningmeester 

9. Vaststelling contributie 

10. Begroting 2011 

11. Bestuursverkiezing *) 

12. Verkiezing kascommissie 

13. Stand van zaken kunststof baan 

14. Rondvraag 

15. Sluiting 

 
 

*)  
• Aftredend en herkiesbaar als algemeen bestuurslid is Ab de Kluijver. 
• Aftredend als voorzitter en verkiesbaar als algemeen bestuurslid is Jan Meerhof. 
• Aftredend als algemeen bestuurslid en verkiesbaar als voorzitter is Ronald 

Hamaker. 
• Aftredend en herkiesbaar als penningmeester is Gerrit de Jong. 

 
• De voorzitter en penningmeester dienen in functie gekozen te worden. (Statuten, 

art. 8, lid 1c) 
• Tot aan de aanvang van de algemene ledenvergadering kunnen door het bestuur of 

door ten minste vijf leden (tegen)kandidaten gesteld worden. (Statuten, art. 8, lid 
2a) 

• Elk verenigingslid ouder dan 16 jaar is stemgerechtigd. (Statuten, art. 17 lid 2) 
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Notulen Algemene Vergadering van 12 maart 2010. 
Aanwezig zijn, inclusief 6 bestuursleden, 24 stemgerechtigde leden. Onder hen bevonden zich drie 
Ereleden en vijf Leden van Verdienste. 
 

16. Opening en vaststelling agenda. 
Om 20.05 uur opent voorzitter Jan Meerhof de vergadering en geeft een kort overzicht van het 
afgelopen jaar. De agenda wordt vastgesteld met één wijziging: bij punt 11, bestuursverkiezing, 
wordt toegevoegd dat Simone Zwijnenburg zich kandidaat heeft gesteld als algemeen 
bestuurslid. 

 

17. Ingekomen stukken. 
Ad Verhoeff is met kennisgeving afwezig. 

 

18. Notulen vorige vergadering. 
Geen opmerkingen, goedgekeurd onder dankzegging. 

 

19. Uitreiking Tuinenburgbeker. 
Aan de Vergadering wordt voorgesteld de opzet hiervan te wijzigen. De bedoeling is de 
Tuinenburgbeker uit te reiken tijdens de Vrijwilligersavond na afloop van de Dijkloop.  
De Vergadering gaat hiermee akkoord. 

 

20. Jaarverslag secretaris. 
Twee opmerkingen: 
• er is niet vermeld dat het clubhuis geschilderd is. � Klopt, maar er zijn wel meer 

werkzaamheden niet vermeld. 
• op de website staat een overzicht van de stand van zaken op weg naar kunststof, echter de 

laatste update is bijna een jaar oud. � klopt, er was weinig te melden, maar het bestand 
zal worden bijgewerkt. 

Verder geen opmerkingen en aldus wordt het verslag goedgekeurd onder dankzegging. 
 

21. Jaarverslag wedstrijdsecretaris. 
Alle vermelde cijfers kloppen blijkbaar want er komen geen opmerkingen. Het verslag wordt 
goedgekeurd onder dankzegging. 

 

22. Jaarverslag Werkgroep Jeugd. 
Voor Yvonne is dit na 25 jaar haar laatste jaarverslag. Op dit verslag zijn geen opmerkingen en 
wordt goedgekeurd onder dankzegging. 
Als waardering voor haar grote inzet voor Avantri wordt voorgesteld Yvonne te benoemen tot 
Lid van Verdienste. Met applaus gaat de Vergadering hiermee akkoord. Bloemen worden 
overhandigd en de bijbehorende speld wordt uiteindelijk bevestigd. 
Gevolg van het vertrek van Yvonne is dat de werkgroep nu onbemand is. Ab de Kluijver neemt 
voorlopig de honneurs waar. 

 

Hierna volgt pauze van 20.20 tot 20.35 uur. 
 

23. Jaarverslag penningmeester. 
Eerst wordt de begroting 2009 en het uiteindelijke resultaat doorgenomen. Gerrit loopt regel 
voor regel door. Hij geeft uitleg bij verschillen tussen de begroting en de realisatie hiervan. 
Tegenvaller was de aanschaf van een grote hoeveelheid plaatjes om op de baan de diverse 
startplaatsen aan te geven. Gezien de te verwachten levensduur valt die aanschaf nog wel 
mee. Naar aanleiding van de aanschaf van een hoeveelheid kunststof aanlopen wordt 
gevraagd of de aanschaf van een gehele kunststof baan nu uit beeld is? � Nee, maar 
aanschaf was echt hard nodig en het was gezien de prijs een buitenkansje. 
Nog een vraag: waarom zijn die matten geboekt op 2009 terwijl ze aangeschaft zijn in 2010? � 
Om boekhoudkundige redenen kwam dit zo beter uit. 
Uiteindelijk blijkt er € 1878 over te zijn. Dit bedrag wordt toegevoegd aan de algemene reserve 
en geconcludeerd wordt dat de vereniging gezond lijkt te zijn. 
Er zijn geen vragen meer: het verslag wordt goedgekeurd door de Vergadering. 
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24. Verslag kascommissie. 
Cor Terlouw en Robert Hoek hebben de kas gecontroleerd. Jan leest namens de commissie de 
verklaring voor. Onregelmatigheden zijn niet geconstateerd, aan de Vergadering wordt 
voorgesteld het bestuur decharge te verlenen. De Vergadering gaat hiermee akkoord. 
Daarnaast heeft de commissie nog een 15-tal adviezen gegeven waarover het bestuur zich 
nader gaat buigen en de commissie zal beantwoorden. 
Jan bedankt de commissie voor haar gedegen werk. 

 

25. Begroting 2010. 
Gerrit krijgt het woord. Alle posten worden doorlopen en toegelicht. Jan geeft aan dat het soms 
moeilijk is posten te begroten. Als voorbeeld geeft hij aan dat de baanploeg soms goederen 
uiteindelijk aanschaft voor een fractie van het begrootte bedrag. 
Aanschaf nieuw meubilair. Aanleiding was dat een aantal tafels onstabiel waren. Problemen 
met het niet op voorraad zijn van beoogde meubels hield de aanschaf op. Uiteindelijk heeft de 
baanploeg de tafels verstevigd en kunnen ze weer jaren mee. Van vernieuwing is daarom 
afgezien. 
Vraag: waarom zijn de wedstrijdkosten negatief begroot? � dit is het verschil tussen uitgaven 
en inkomsten. Sponsoring is hierin niet opgenomen. Eigenlijk moet het inschrijfgeld de kosten 
dekken maar bijvoorbeeld de Clubkampioenschappen kosten geld omdat geen inschrijfgeld 
wordt gevraagd.  
De Vergadering gaat akkoord met de voorgestelde begroting. 

 

26. Bestuursverkiezing. 
Halverwege het jaar heeft Anita van der Hoek door omstandigheden het bestuur verlaten.  
Jos Koeleman is aftredend, herkiesbaar en wordt in functie herkozen als secretaris. 
Simone Zwijnenburg heeft zich kandidaat gesteld als algemeen bestuurslid.  
De Vergadering gaat akkoord met haar benoeming tot algemeen bestuurslid. 
Van Rob Zwijnenburg moet afscheid als bestuurslid worden genomen omdat hij aftredend en 
niet herkiesbaar is. Jan memoreert de veelzijdigheid van Rob en probeert al zijn functies op te 
sommen. Als dank wordt voorgesteld Rob te benoemen tot Lid van Verdienste. Hiermee gaat 
de Vergadering akkoord. Bloemen en de speld zijn voor Rob en Jan heeft de oorkonde die in 
het clubhuis hangt ook al bijgewerkt. Rob gaf aan dat hij ondanks zijn drukke werkzaamheden 
zeker actief wil blijven. 

 

27. Verkiezing kascommissie. 
Yvonne van der Horst en Robert Hoek stellen zich beschikbaar. Bas Zwijnenburg meldt zich 
als reserve. 

 

28. Rondvraag. 
• Jan geeft eerst een overzicht van de stand van zaken op weg naar een kunststofbaan. 

Feit is dat de gemeente klein is en weinig geld heeft. De gemeente legt momenteel de 
laatste hand aan een beleidsnota. Deze nota geeft wel kleinere mogelijkheden voor ons. 

• Bas Zwijnenburg: Er is een nieuw wedstrijdreglement. Wil men dit aanvragen? � actie Jos. 
• Robert Hoek: op de site staat dat de training voor CD-junioren is vervallen wegens te 

weinig belangstelling. Is dit blijvend? � de training werd eerst op een andere dag 
gehouden. Het betrof een extra training, maar de belangstelling was toch te klein. 

• Yvonne van der Horst: tijdens de training is van een van de vrijwilligers de bril gesneuveld. 
Hoe zit dit met de verzekering? � wordt uitgezocht, actie Jos. 

• Mevrouw Nel Suur merkt op dat zij al zeker veertig jaar lid is. Is te achterhalen hoe lang 
precies? � Gerrit geeft aan dat vrijwel niet meer te achterhalen is omdat we de eerste 
jaren onder de voetbalclub ressorteerden. 

• Ten slotte doet Pieter een oproep om op 4/5 mei mee te gaan het Bevrijdingsvuur te halen. 
 

29. Sluiting. 
Jan bedankt iedereen voor zijn/haar komst en inbreng en sluit de vergadering om 21.40 uur. 
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J a a r v e r s l a g  v a n  d e  s e c r e t a r i s  
 
2010 

Triest was het overlijden van Bert Benschop. In april liep hij nog een keurige Parkloop, werd 
halverwege het jaar ernstig ziek en overleed op 29 oktober in de leeftijd van 57 jaar.  
De ziekte en het overlijden van Eva van Beuzekom maakte veel indruk. Het meisje mocht niet 
ouder dan 12 jaar worden. 
Het jaar 2010 was verder een rustig jaar. De zomer was kort en nat, de wintermaanden, zowel aan 
het begin als aan het eind van het jaar, gaven veel sneeuw en gladheid zodat heel wat 
wegwedstrijden noodgedwongen afgelast moesten worden. Onze Oliebollenloop kon gelukkig 
gewoon doorgaan. 
2010 Was ook het jaar dat ons oudste lid, Hans Messie, zijn 90e verjaardag vierde en het jaar dat 
Chris van der Horst door de Koningin benoemd werd tot Lid van de orde van Oranje Nassau. 
 
Vuur halen 

Als het jaartal eindigt op een vijf of een nul, dan betekent dit dat het bevrijdingsvuur weer wordt 
opgehaald. Op 4 mei in de avond toog een bus met atleten, bobo’s, begeleiders en een 
meelopende sponsor, naar Wageningen. Nadat het vuur was ontvangen werd dit al lopende naar 
Schoonhoven gebracht. Onderweg was de sfeer geweldig en het ’s ochtends onder grote 
belangstelling op de Steenen Brug met onze vlam ontsteken van het bevrijdingsvuur, was weer 
een indrukwekkend gebeuren.  
 
Oud papier ophalen 

Dit jaar werd negen keer oud papier opgehaald, eenmaal minder dan vorig jaar. Het aantal kilo’s 
bedroeg 200.620 en dat was bijna 20% minder dan in 2009 maar dat was toen ook een recordjaar. 
Meevaller was dat de prijs van het oud papier iets was gestegen. 
Van de opbrengst van het in januari opgehaalde oud papier werd de helft gedoneerd aan het door 
een zware aardbeving getroffen Haïti. 
 
Baanonderhoud 

De plannen voor een kunststofbaan vorderden moeizaam. Uiteindelijk kwam de tekening in 
november gereed. Nu gaat gekeken worden naar de financiële kant. 
Omdat het realiseren van de kunststofbaan niet op korte termijn zal plaatsvinden moest er toch wat 
gebeuren aan de steeds slechter wordende aanloopmatten. Een buitenkansje was dat in 
Groningen een mooie partij kon worden overgenomen. Met behulp van een van onze leden zijn de 
matten met een grote vrachtwagen naar Schoonhoven overgebracht. De onvermoeibare 
baanploeg heeft in de loop van het jaar de oude matten vervangen en de baan knapte hiermee 
zienderogen op. 
Daarnaast was de baanploeg ook bezig met het reguliere onderhoud en zag zelfs kans het laatste 
deel van het clubhuis te schilderen, waarmee dit project ook is afgerond. Hulde voor deze mannen. 
 
Avantri Magazine 

Het clubblad kende dit jaar slechts één editie. Reden hiervoor is dat vrijwel geen kopij werd 
aangeleverd en nieuws veel sneller op de website is te vinden. Omdat zo goed als iedereen 
aangesloten is op het wereldwijde web lijkt het clubblad vrijwel overbodig. Bij het ontbreken van 
een clubblad moet de uitnodiging voor de Algemene Vergadering op een andere wijze geschieden. 
 
Ledenaantal 
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Het jaar begon met 325 leden en eindigde met 324. Opvallend was dat dit jaar meer nieuwe leden 
dan andere jaren konden worden verwelkomd maar ook veel leden bedankten weer zodat het 
ledenaantal per saldo vrijwel gelijk bleef. 
In oktober werd na diverse wervende oproepen een Startersgroep begonnen. De groep bestond uit 
22 personen die als doel hadden één van de afstanden van de Oliebollenloop te volbrengen. 
Vrijwel allemaal besloten zij zich na de Oliebollenloop als lid aan te melden. Dit aantal is nog niet in 
het genoemde ledenaantal verwerkt. 
 
Bestuur 

Het bestuur kwam dit jaar tienmaal bijeen. De sfeer tijdens de vergaderingen was goed. 
Door het secretariaat werden 19 brieven verstuurd en precies 80 brieven werden ontvangen. 
De Algemene Vergadering werd bezocht door 24 stemgerechtigde leden. Schokkende 
onderwerpen kwamen niet ter tafel. Yvonne van der Horst stopte na 25 jaar met de Werkgroep 
Jeugd en werd vanwege haar grote inzet hiervoor benoemd tot Lid van Verdienste. 
Het bestuur kende één mutatie: Simone Zwijnenburg nam de zetel over van echtgenoot Rob. 
Dezelfde Rob werd niet alleen voor zijn bestuurswerk maar ook voor zijn jarenlange inzet voor de 
vereniging in talloze functies, eveneens benoemd tot Lid van Verdienste. 
Namens het bestuur werd deelgenomen aan het Voorzittersoverleg van de Atletiekunie, aan 
vergaderingen van PSS (Platform Sportverenigingen Schoonhoven), een overleg met de 
gemeente inzake de accommodatie en een overleg met gemeente en school over 
Maatschappelijke Stage.. 
 
Ereprijzen 

Tijdens de Algemene Vergadering werd besloten de Tuinenburgbeker in het vervolg uit te reiken bij 
de Vrijwilligersavond. Tijdens die Vrijwilligersavond mochten de aanwezigen iemand nomineren. 
Uiteindelijk viel de keuze op Arie Visser. Dit was niet omdat hij een paar uur daarvoor de Dijkloop 
op zijn naam had geschreven maar vanwege zijn inzet voor de vereniging, o.a. oud papier ophalen 
en het zelfstandig organiseren van baanwedstrijden. 
Tijdens het Schoonhovense Sportgala werd Frans van der Ham gekozen tot Sportsenior 2010. 
Uiteraard was zijn behaalde Nederlandse titel bij het polsstokhoogspringen hier debet aan. 
Tijdens het Sportgala van IJsselstein/Lopik was Ester Eikendal wel genomineerd maar viel net niet 
in de prijzen. 
 
Tenslotte 

Wat brengt de toekomst? We naderen het 50-jarig bestaan. We willen graag de sintels inruilen 
voor kunststof en we zoeken nog steeds een hoofdsponsor en/of meerdere subsponsors.  
In deze jaren van vergrijzing en druk bezette mensen valt het niet mee om alle posten bezet te 
krijgen. 
Hulde aan hen die zich dit jaar voor Avantri in welke vorm dan ook hebben ingezet. Het bestuur is 
hen hiervoor zeer erkentelijk.  
 

Jos Koeleman 
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Jaarverslag van het wedstrijdsecretariaat 2010. 
 
In 2010 werden er door onze vereniging 14 wedstrijden georganiseerd. Dat waren 2 parkcrossen, 
1 indoorwedstrijd, 4 wegwedstrijden en 7 baanwedstrijden. Natuurlijk werden er ook veel 
wedstrijden buiten Schoonhoven bezocht. In totaal werden er door Avantrianen 207 wedstrijden 
bezocht; veelal in onze regio, maar sommigen gingen wat verder het land in. Natuurlijk is er ook 
altijd een aantal Avantrianen die tijdens hun vakantie in het buitenland een wedstrijd doen. Dit jaar 
waren dat er drie. De familie Visser deed 2 wedstrijdjes in Amerika en Cor Terlouw in Duitsland. 
Alex Looman deed dit jaar mee aan de marathon in New York. 
 
Clubrecords 

Dit jaar werden er door de pupillen flink wat clubrecords verbroken. Het oudste clubrecord, 
hoogspringen bij de meisjes pupillen C, stond op mijn naam. In 1976 sprong ik 1.00m outdoor en 
0.90m indoor. Beide clubrecords werden dit jaar verbeterd. Op haar laatste dag als C-pupil sprong 
Esra Zijderlaan mijn indoorrecord eruit. Om het outdoor record werd dit jaar hard gevochten door 
Daniëlle Wooning en Esra. Daniëlle sprong als 1e het record uit de boeken. Zij haalde 1.03m, een 
week later sprong Esra op dezelfde locatie in Zoetermeer 1.05m. Tijdens de club-
kampioenschappen stond bij de meiden ook het hoogspringen nog op het programma. Om het 
spannend te maken begonnen we met 81 ipv 80cm, zodat het record eventueel met 1cm werd 
verbroken. Dit gebeurde ook. Daniëlle sprong deze dag erg goed en haalde 1.06m. Nu maar 
afwachten hoelang dit record blijft staan. Hiernaast een overzicht van de verbeterde of 
geëvenaarde clubrecords. De meisjes/dames zijn dit jaar in de meerderheid. 
 

 

Nederlandse Kampioenschappen 

Bij Nederlandse Kampioenschappen behaalden enkele 
Avantrianen dit jaar goede prestaties.  

Bij de NK Masters indoor op 14 februari kwamen 2 
Avantrianen aan de start. Op de 800m werd Robert 
Hofman 3e en op de 1500m werd Job Zijderlaan 2e bij 
de M35.  

Twee weken later werd de NK Cross gehouden in 
Hellendoorn. Ester Eikendal verraste ons hier door 
Nederlands Kampioen te worden bij de V35. Haar 
broer Job Zijderlaan werd netjes 15e in een groot 
deelnemersveld.  
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In het weekend van 29 en 30 mei werden de NK Werpen voor Masters gehouden in 
Eindhoven. Rob Zwijnenburg heeft dit weekend geknokt om op het podium te komen bij 
het kogelslingeren, gewichtwerpen en de werp5kamp, maar moest 3x genoegen moest 
nemen met een 4e plaats. Waar hij overigens wel heel tevreden mee was.  

Op 12 en 13 juni ging een aantal Masters naar Oosterhout voor de NK Masters. Frans van 
der Ham (M55) was de enige die met een medaille naar huis kwam. Bij zijn favoriete 
onderdeel polsstokhoogspringen werd hij Nederlands Kampioen. Bij het speerwerpen 
werd hij 5e. Robert Hofman (M35) werd 4e bij de 800m, Rob Zwijnenburg (M40) werd 4e bij 
kogelstoten en 6e bij discuswerpen. De broers Zijderlaan werden beide 6e. Job op de 
1500m en Jan bij de 5000m.  

  

Competities 

De regionale pupillencompetitie werd door 27 pupillen bezocht. Dit waren er 6 meer dan 
vorig jaar. Er werden vele persoonlijke records gevestigd. Tijdens de laatste wedstrijd 
sprongen Daniëlle en Feline allebei een clubrecord. Na 4 wedstrijden werden de 
klassementen opgesteld. 

Mischa Rook (JpC), Danielle Wooning (MpC) en Santonio Matias (JpA1) werden eerste in 
hun categorie in het puntenklassement. Max Halling (Jmini) en Feline Molenaar (MpA2) 
werden beide 2e, Britt van Beek (MpA1) derde, Skip Eversen (JpC) vierde, zijn zus Puck 
werd 5e. Julian Korevaar sleepte bij de JpA1 nog een 12e plaats in de wacht en mocht ook 
nog een beker mee naar huis nemen. Bij het aanmoedigsklassement mochten er ook een 
aantal Avantrianen naar voren komen. Sander Houdijker, Amber Dassen en Jeroen v 
Harmelen vielen daar in de prijzen. 

  

Aan de regionale CD Blokmeerkamp deden 6 Avantri-junioren mee. Dit waren er 3 minder 
dan vorig jaar. Joris Tukker pakte bij de C junioren de 3e plaats. 

Bij de onderlinge pupillen competitie kwamen 64 pupillen aan de start. Zij streden op 3 
woensdagmiddagen voor de eindoverwinning.  

De landelijke ploegencompetitie werd dit jaar maar door 1 ploeg bezocht. Na een aantal 
jaar weg te zijn geweest werd er dit jaar weer een seniorenploeg ingeschreven. De sfeer 
op deze wedstrijden was prima. De ploeg bestond voor het grootste deel uit junioren AB 
en verder 1 senior en 3 Masters.  

 

Indoor/baanwedstrijden 

Op 16 januari werd onze jaarlijkse indoor wedstrijd in de Meent gehouden. Voor deze 
wedstrijd hadden 44 pupillen en 24 jun/sen/vb ingeschreven, dat waren er 18 minder dan 
vorig jaar. Hopelijk hebben we volgend jaar meer deelnemers. De sfeer in de Meent was 
ieder geval goed. 

De 1e baanwedstrijd op 24 april was de 1e wedstrijd van de onderlinge pupillencompetitie, 
er kwamen die woensdagmiddag 54 pupillen naar de Stormbaan.  

De 2e wedstrijd van de ZHM CD-Blokmeerkamp vond op 21 mei plaats op onze knusse 
atletiekbaan. Er kwamen 166 junioren naar onze Stormbaan.  

Onze eerste instuifwedstrijd in mei moesten we helaas op het laatste moment afgelasten. 
De weergoden speelde ons die avond parten.  

De 2e onderlinge pupillen wedstrijd werd gehouden op 26 mei. Op deze middag mochten 
de Fitkids ook meedoen. Zes Fitkids stonden ’s middags de trappelen van ongeduld om 
mee te doen.  
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Ondanks dat er een aantal pupillen moesten afzeggen ivm een schoolreisje waren er toch 
weer 54 pupillen om aan de 2e wedstrijd mee te doen.  

De 2e instuifwedstrijd was op 15 juni. Er kwamen deze avond 43 atleten naar onze 
atletiekbaan.  

Het worden er elk jaar minder, dus de baancommissie zal moeten bedenken hoe we dat 
volgend seizoen gaan aanpakken. 

Op 3 en 4 juli werd voor de 42ste keer de Avantri Meerkamp georganiseerd. Er kwamen 75 
meerkampers op deze wedstrijd af. Dat waren er 27 minder dan vorig jaar. De animo bij de 
oudere junioren is minimaal voor een meerkamp. Zij kiezen op die leeftijd gericht voor het 
sprinten, springen of werpen. Een meerkamp is dan kennelijk teveel voor ze. 

Tijdens de laatste instuifwedstrijd op 7 september kwamen er 35 atleten aan de start. Dit 
was toch wel een diepterecord voor deze instuifavond. Onze eigen CD junioren lieten het 
dit jaar afweten bij de eigen wedstrijden waardoor we dit jaar ook voor het eerst geen 
Junioren Cup hebben uitgedeeld. Jammer, hopelijk gaat het volgend jaar beter. 

 

De laatste wedstrijd van de onderlinge pupillen competitie was op 15 september. 64 
pupillen hadden 2 of meer wedstrijden gedaan en zij kwamen in aanmerking voor het 
eindklassement. Al deze pupillen kregen een herinneringsmedaille en een diploma en de 
nummers 1,2 en 3 mochten op het podium hun medaille in ontvangst nemen.  

De laatste baanwedstrijd van het seizoen is traditiegetrouw de Clubkampioenschappen. 
De opzet van dit jaar kwam grotendeels overeen met de nieuwe organisatie zoals we die 
vorig jaar hebben ingezet. De pupillen- en juniorengroepen werden nu niet 
samengevoegd, maar waren wel tegelijkertijd actief op de Stormbaan. Er deden 55 
pupillen mee en 31 jun/sen/masters en VB-atleten. In de middagpauze gaven de AB 
junioren een demonstratie polsstokhoogspringen en hinkstapspringen.  

 

Cross/Wegwedstrijden 

In januari en maart werden er nog 2 crossen gelopen in het Park. Na afloop van de laatste 
cross werden de prijzen uitgedeeld. Aan deze crosscompetitie deden 34 pupillen en 1 
junior mee. 

Op 3 april werd de 37ste Parkloop gelopen. Met 126 deelnemers was de opkomst matig te 
noemen. Vooral de wedstrijdlopers lieten het afweten. Oorzaak was mogelijk de Pasen en 
het voorspelde slechte weer. Joris Tukker was de enige Avantriaan die de zege in eigen 
huis hield: hij won de 1500 meter. Het hoofdnummer, de 10 kilometer, werd een prooi voor 
Wilfred Verhagen lid van Loopgroep Aart Stigter. Achteraf viel het weer best mee. 

Op 28 augustus was er de 23ste Uurloop. De Uurloop is nog steeds onze loop met het 
minst aantal deelnemers. Ditmaal bleef de teller steken op 68 atleten. Het hoofdnummer 
werd een prooi voor Aart-Peter Baan van het Barendrechtse CAV Energie. 

Hij kwam tot een afstand van 16.525,5 meter op exact 300 meter gevolgd door Jaco van 
Buren uit Stolwijk. Job Zijderlaan won het bijnummer, de vijf kilometer. Hij bleef zijn 
clubmaatjes Piet van Wijngaarden en Robert Hoek voor. 

 

De 35ste Dijkloop werd gehouden op 9 oktober. De 169 deelnemers troffen geen gunstige 
weersomstandigheden. Een stevige wind en volop zonneschijn maakte deze aflevering 
zwaar. Het hoofdnummer, de halve marathon, werd gewonnen door thuisloper Arie Visser 
die zijn startnummer 1 volledig waarmaakte. Ook bij de zes kilometer bleef de zege in 
eigen huis: hier was Menno Beck als eerste terug. 



 

AV 11 

 

Op 31 december werd de traditionele Oliebollenloop gelopen. Dit jaar was het de 28e keer 
dat we deze organiseerde. Het was voor de organisatie de voorafgaande week behoorlijk 
billenknijpen. Het klassieke parcours was deels onbegaanbaar en daarom moest worden 
uitgeweken naar een alternatief parcours. Op dit parcours was de commissie de dag 
ervoor nog druk met het weghakken van sneeuwresten en het resultaat was er ook naar. 
Het parcours lag er prima bij en de ijzel bleef gelukkig beperkt tot het oosten van het land. 
De mist en af en toe wat regen deerden de deelnemers niet. De langste afstand kende 
een sterk deelnemersveld waar Menno Lieven kans zag Michael Woerden van zijn 
zoveelste overwinning van dit jaar af te houden. 

Uiteindelijk kan er worden teruggekeken op een geweldige Oliebollenloop met maar liefst 
731 deelnemers, wat een recordaantal was. Een mooie beloning voor het extra werk dat 
de wegcommissie verricht heeft.  

De enige Avantriaan die de zege in eigen huis kon houden was Job Zijderlaan die de 6,4 
kilometer won. Na afloop liet een ieder zich de oliebollen weer goed te smaken. 

 

Simone Zwijnenburg 
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Outdoor: 

MpC  ver Daniëlle Wooning 3.46 
 hoog Daniëlle Wooning 1.06 
 balstoten Daniëlle Wooning 5.52 
MpB 40m Puck Eversen 6,74 ev 
 hoog Puck Eversen 1.20 
MpA ver Feline Molenaar 4.10 
MD kogel Carolien de Pater 11.76 
 discus Carolien de Pater 27.39 
MB 1500m Steeple Anne Visser (MC) 7.25,45 
 polshoog Jelly van der Zweep 2.40 
 kogelslingeren Marillion Zwijnenburg 39.20 
V35 400m Ester Eikendal 66,43 
 800m Ester Eikendal 2.25,40 
 1000m Ester Eikendal 3.09,55 
V40 5000m Marleen Zijderlaan 20.56,1 
 10km Marleen Zijderlaan 43.09 
 15km Marleen Zijderlaan 1:07.33 
 10 EM Marleen Zijderlaan 1:14.04 
 20km Marleen Zijderlaan 1:29.52 
V50 5000m Marry Teeuwen 21.16,0 
 10km Marry Teeuwen 44.11 
V55 10km Argen van Rijk 47.41 
 ½ Marathon Argen van Rijk 1:46.55 
 Marathon Argen van Rijk 3:46.24 
V60 10km Aria Wuijster 54.01 
 Marathon Aria Wuijster 4:29.38 
JB 200m Tobias Versteeg 23,67 ev 
M40 2000m Jan Zijderlaan 6.14,19 
 kogelslingeren Rob Zwijnenburg 32.97 
 gewichtwerpen Rob Zwijnenburg 10.26 
 werp5kamp Rob Zwijnenburg 2584 ptn 
M50 50km Robert Hoek 4:50.40 
M55 polshoog Frans van der Ham 3.30 
 hoog Frans van der Ham 1.40 ev 
 speer Frans van der Ham 38.65 
 30km Piet Wuijster 2:20.39
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Indoor: 

MpC hoog Esra Zijderlaan 0.90 
 kogel 1kg Esra Zijderlaan 6.25 
 balstoten Danielle Wooning 5.08 
MpB 35m Puck Eversen 6,2 ev 
 40m Kiki Tellier 7,16 
 hoog Daniëlle Wooning 1.10 
 kogel Daniëlle Wooning 5.19 
MpA 35m Feline Molenaar 5,5 
 600m Feline Molenaar 2.05,6 
 1000m Tieneke-Anna vd Berg 4.01,00 
 ver Puck Eversen 3.90 
 hoog Feline Molenaar 1.21 
MC ver Carolien de Pater 4.46 
Vsen 35mH Helen Verwaart 6,3 
JpC 40m Max Halling 7,36 
 50m Max Halling 8,98 
 ver Max Halling 3.35 
 balstoten Mischa Rook 4.66 
 foamspeer Max Halling 10.35 
JpB 50m Skip Eversen 8,61 
JpA 60m Santonio Matias 8,94 
 hoog Santonio Matias 1.30 ev 
 kogel Santonio Matias 9.86 
JA 35m Dennis Buijs 4,6 
 50m Tobias Versteeg 6,32 
 60m Tobias Versteeg 7,39 
M35 800m Robert Hofman 2.12,50 
 1500m Job Zijderlaan 4.39,67 
M40 kogel Rob Zwijnenburg 11.04 
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Jaarverslag Werkgroep Jeugd 2010 
 
In dit jaarverslag over 2010 van de werkgroep Jeugd volgen in het kort de activiteiten die voor de 
jeugd zijn georganiseerd, dan wel de activiteiten waar de jeugd van Avantri aan heeft 
deelgenomen. 
 
De eerste activiteit waar de jeugd bij betrokken werd, was het ophalen van het bevrijdingsvuur uit 
Wageningen. Een aantal pupillen sloot zich op 5 mei aan bij de ophalers van het vuur en liepen 
mee tijdens de intocht in Schoonhoven. Het bevrijdingsvuur werd vervolgens op de Steenen Brug 
plechtig overgedragen aan de burgemeester. Een mooie fotoreportage van het ophalen van het 
bevrijdingsvuur is te zien op de website. 
 
Tijdens de Avondvierdaagse half mei liepen er slechts enkele pupillen mee. De opkomst was 
gering. De redenen hiervoor liggen o.a. in het feit dat veel kinderen al meelopen met school.  
 
Tijdens de laatste pupillentraining voor de zomervakantie hadden Rob en Simone een 
springkussen laten bezorgen op de Stormbaan. Dit bleek een daverend succes. Op deze warme 
zomeravond genoten zowel de pupillen als de junioren van het enorme springkussen op het gras 
van de stormbaan, de limonade en de mooie avond. Het springkussen is voor herhaling vatbaar. 
Ook van deze activiteit zijn vele foto’s te bewonderen op onze website.  
 
Dit jaar was de nieuwe opzet van de ouder-kinddag (voorheen de kind-ouderdag) een geslaagd 
evenement. Marillion Zwijnenburg had deze nieuwe opzet bedacht en uitgewerkt. Er deden 44 
koppels mee aan deze ouder-kinddag en er waren vele supporters, 8 officiële juryleden, 1 
administrator, 1 kantinemedewerker en 3 organisatoren. Onder mooie omstandigheden. De 
koppels waren in 3 groepen ingedeeld met de volgende onderdelen die om beurten moesten 
worden afgewerkt: sprint 40/50/60/70 meter, verspringen, bal- of speerwerpen en als laatste een 
koppelrace. Aan het eind van de dag werd er buiten het clubhuis een groot terras ingericht en met 
ongeveer 130 mensen gegeten. 
 
Op woensdag 1 december kwam traditiegetrouw Sinterklaas een bezoek brengen aan Avantri. De 
kinderen vermaakten de Sint en zijn Pieten in de sporthal met sport- en spelactiviteiten en er was 
voor iedereen een cadeautje + snoepgoed. 
 
Ook dit jaar zal de werkgroep Jeugd wederom een aantal jeugdactiviteiten organiseren.  
 

Ab de Kluijver 
 


